
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 19. 11. 2013 
 

Přítomni:  

Zastupitelé obce:  

Ing. Vladimíra Sýkorová, Jiří Machačka, Kateřina Šertlerová, Mgr. Ludmila Szőllösová, Jiří 
Levý, Hana Švitorková DiS, Andrea Zoulová 
Zastupitelstvo v počtu sedmi členů usnášení schopné. 
Veřejnost: 8 osob 

 
Zapisovatelka: Hana Švitorková, ověřovatelka Kateřina Šertlerová 
 
Začátek v 19:30, konec ve 20:50 

 

Program:  

 
1. Schválení změny v rozdělení dvou pozemků parc.č. 66/43 a 66/42 a prodej pozemků:  
parc. č. 66/42 o velikosti 869m2 rodině Laštovkových, parc.č. 66/49 o velikosti 1166m2 
pí. B. Neumannové a 66/71 firmě ČEZ Distribuce o velikosti 36m2.  

2. Schválení věcného břemene na pozemku parc.č. 172/1 pro vybudování přípojky 
elektrické energie pro parcelu 63/21 

3. Schválení rozpočtového opatření č.5 

4. Různé, diskuse 

 

 

1. Schválení změny v rozdělení dvou pozemků parc.č. 66/43 a 66/42 a prodej 
pozemků parc. č. 66/42, parc.č. 66/49 a 66/71. 

Rodina Laštovkových projevila zájem o koupi pozemku parc.č. 66/42, ale pozemek na ně 
byl příliš velký – proto požádali zastupitelstvo obce, zda by bylo možné pozemek oddělit 
určitou část pozemku a přidat k pozemku parc.č. 66/43. Oba pozemky mají nepravidelný 
tvar a změna nebude vadit. Veškeré náklady na tuto změnu hradí Laštovkovi. Pozemek 
parc.č. 66/42 bude mít rozměr 869 m2 a koupí jej M. Laštovka.  
Další pozemek na prodej v lokalitě 1/6 je parc.č. 66/49 o velikosti 1166m2. Zájem o 
prodej projevila pí. B. Neumannová. Pozemek parc. č. 66/71 o velikosti 36 m2 bude 
prodán ČEZ Distribuce, protože na něm stojí nový transformátor pro lokalitu 1/6.  

 

Zastupitelstvo schvaluje změny ve výměře pozemků parc. č. 66/42 a 66/43.  

Hlasování: PRO – 7, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
Zastupitelstvo schvaluje prodej pozemků parc.č. 66/42 o velikosti 869m2 M. 
Laštovkovi, parc.č. 66/49 o velikosti 1166m2 pí. B. Neumannové a parc.č.66/71 
o velikosti 36 m2 firmě ČEZ Distribuce. 

Hlasování: PRO – 7, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 

 

 

 



 

2. Schválení věcného břemene na pozemku parc.č. 172/1 pro vybudování 
přípojky elektrické energie pro parcelu č. 63/21   

Vzhledem k nutnosti vybudování přípojky elektrické energie pro parcelu 63/21, je nutné 
schválit věcné břemeno na pozemku par.č. 172/1. 

 

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje věcné břemeno na pozemku parc.č. 
172/1 pro vybudování přípojky elektrické energie pro parcelu č. 63/21 

Hlasování: PRO – 7, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 

 

 

3. Rozpočtové opatření č.5 

Vzhledem k tomu, že jsou před podpisem dvě nové kupní smlouvy na prodej pozemků, je 
nutná změna příjmové části rozpočtu. Příjem se zvýší o cenu dvou pozemků a příspěvku 
na volby ve výši 21 tisíc Kč. Celkově dojde k navýšení o 2 442 500Kč. 

 

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje rozpočtové opatření č. 5:  

Hlasování: ANO – 7, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 

 

 

4. Různé, diskuse 

 

1) Dotaz jak to vypadá s EIA letiště Vodochody? Starostka odpověděla, že bohužel, 
Ministerstvo pro životní prostředí vydalo souhlasné stanovisko na rozšíření 
provozu Letiště Vodochody se 124 podmínkami. Tyto podmínky však nejsou 
soudně vymahatelné. Obec bude i nadále postupovat společně s ostatními obcemi 
sdruženými ve Stop letišti Vodochody a pokusí se tento verdikt zvrátit.  

2) Dotaz ohledně komunikace od Klíčan do Vodochod, nefunkčních mobilních 
semaforech… na úpravě komunikace se neustále pracuje, bohužel ani 
zastupitelstvo obce Vodochody zatím neví, jak rychle bude komunikace opravena 
– čekají na vyjádření kraje… 

3) Hospoda na Máslovicích – jak to vypadá, bude hospoda obce? Krajský soud 
rozhodl ve prospěch obce, druhá strana se bohužel odvolala k Vrchnímu soudu, 
proto obec musí čekat na opětovné vyjádření Vrchního soudu a doufat, že Vrchní 
soud potvrdí rozhodnutí Krajského soudu.    

4) Průjezd nákladních aut přes obec – stížnost občanů na průjezd nákladních vozů 
přes obec… Bohužel, toto nelze ohlídat – starostka obce poprosí o spolupráci 
policii – pravděpodobně připadá v úvahu pouze namátková kontrola… 

5) Dotaz občanů ohledně jízdy „monitorovacího vozu“ v obci – zastupitelstvo obce 
nemá žádnou informaci o monitoringu v obci.  

6) Stížnost občanů na nízký tlak vody – starostka obce bude kontaktovat vodárny, 
aby tlak zvýšily… 

7) Motorkáři – pronájem kabin – motorkáři prosí o urychlení sepsání smlouvy mezi 
obcí a jejich skupinou Shooters ohledně pronájmu kabin. Zastupitelstvo se 
dohodlo se skupinou, že před podpisem smlouvy jim budou předány klíče od 



kabin, aby je mohli začít používat a dát dohromady seznam a harmonogram oprav 
(ten před samotnou realizací projednají se zastupitelstvem). 

8) Dotaz proč nebyl otištěn článek pana Břečky, který napsal do zpravodaje obce. 
Starostka odpověděla, že článek se týkal problematiky letiště Vododochody, ale 
jen opakoval, co již bylo mnohokrát řečeno. Zastupitelstvo obce se shodlo, že 
v budoucnu budou otištěny všechny články, které k otištění přijdou. 

9) Apel na dodání veškerých zápisů na webové stránky obce + doplnit chybějící 
údaje na web.     

 

 

 

 

Zapsala: Hana Švitorková 

 

Ověřila: Kateřina Šertlerová 
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